
PROTOKÓŁ Nr VIII/07 
VIII sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 
w dniu 29 marca 2007 r. 

 
 

Stan Radnych - 21 
Obecnych       - 18 
Nieobecni – radny  Jacek Brynkiewicz (zwolnienie lekarskie), radna Grażyna Kuszmar – wyjazd 
służbowy, Krzysztof Krzyżanowski (obowiązki zawodowe). 
Sesja rozpoczęła się o godz. 09:00. 
 
Ad. 1 - Otwarcie sesji. 
 
Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący Rady Miasta - przywitał zebranych, stwierdził wymagane 
kworum i otworzył sesję proponując wprowadzenie następujących zmian do porządku obrad: 
 
− wycofać projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Miasta Szczecinek, ujęty w pkt.19 i w to miejsce wprowadzić projekt: uchwały w sprawie złożenia 
oświadczenia lustracyjnego. 

 
Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję Prawa i Legislacji RM. 
 
W głosowaniu jawnym radni 18 głosami „za” wycofali z porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 
 
Radny Andrzej Bratkowski odnosząc się do projektu uchwały o złożeniu oświadczenia 
lustracyjnego, wyraził protest przeciwko dostosowywaniu się rady miasta do ustawy, którą zaskarżono 
do Trybunału Konstytucyjnego i postulował o nie wprowadzanie tej uchwały do porządku obrad. 
Radny powołał się na instytucję „nieposłuszeństwa obywatelskiego” zachęcając do takiej postawy 
pozostałych radnych. 
 
Radca prawny UM Czesław Podkowiak wyjaśnił, że podjęcie proponowanej uchwały to tylko 
czynność techniczna, i że taką wersję zaproponował organ nadzoru prawnego w Szczecinie. Rada 
o niczym nie decyduje a jedynie informuje o obowiązku wynikającym z ustawy, 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodniczący RM wyraził zrozumienie dla stanowiska radnego 
Bratkowskiego, ale zarazem stwierdził, że do rozstrzygania zgodności ustawy z Konstytucją powołany 
jest Trybunał Konstytucyjny, i do tego czasu rada musi obowiązki wynikające z ustawy wykonywać.   
Po wyczerpaniu dyskusji w tym temacie Przewodniczący przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym 16 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” rada 
wprowadziła w pkt 19 do porządku obrad projekt uchwały w sprawie złożenia oświadczenia 
lustracyjnego. 
 
Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
3. Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady 

Osiedla Pilska-Raciborki. 
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5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji  Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2007-2010”. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 
01.05.2007r. do dnia 30.04.2008r. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Stowarzyszenia Szczecinecka Lokalna 
Organizacja Turystyczna. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości zabudowanej stanowiącej 
własność osoby fizycznej. 

10. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
niezabudowanych stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
12. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości zabudowanej 

będącej w użytkowaniu wieczystym Społecznego Towarzystwa Oświatowego Samodzielnego Koła 
Terenowego Nr 47 w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla miasta 
Szczecinek” za lata 2004-2006. 

14. Uchwała w sprawie wyznaczenia wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do 
dokonywania czynności z zakresu podróży służbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady 
Miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość dodatków, szczegółowy sposób 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość 
nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Miasto Szczecinek w roku 2007. 

16. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku. 
17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/42/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 lutego 2007r. 

w sprawie programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt domowych na terenie miasta 
Szczecinka. 

18. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
19. Uchwała w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
20. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
22. Wnioski i zapytania Radnych. 
23. Zamknięcie sesji. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejsko 
poinformował radnych o możliwości nabycia w czasie przerwy stroików wielkanocnych wykonanych 
przez osoby niepełnosprawne wyjaśniając przy tym, że dochód zostanie przeznaczony na cele 
charytatywne. 
 
 
Ad. 2 – Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
 
Radni nie zgłosili uwag ani zastrzeżeń do protokołów z poprzednich sesji. 
W głosowaniu jawnym RM jednogłośnie przyjęła protokół z  sesji z dnia 26.02.2007r. oraz protokół 
z sesji z dnia 19.03.2007r. 
 
  
Ad.3- Wystąpienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Powiatu. 
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Wiesław Suchowiejko – Przewodniczący RM -  stwierdził, że nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu.  
 
 
Ad.4 – Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego 
Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
 
W imieniu mieszkańców i Rady Osiedla Pilska-Raciborki głos zabrał Janusz Jasiński – 
Przewodniczący Osiedla. Po krótkim okolicznościowym wstępie i przywitaniu zebranych wyjaśnił 
trudności z powołaniem zarządu Osiedla, wynikające z rozbieżności w postanowieniach Statutu 
Osiedla. W celu rozwiania tych wątpliwości Rada Osiedla zamierza zaprosić na swoje posiedzenie 
radcę prawnego UM. 
Przewodniczący Janusz Jasiński poruszył także następujące kwestie: 
− zapytał o termin wykonania oświetlenia przy ul. Jesionowej i przy ul. Bukowej; 
− zgłosił problem okablowania Osiedla, zagrażającego bezpieczeństwu mieszkańców, ze względu na 

przebieg linii energetycznych o mocy 15 tys. VOLT; 
− poruszył problem zbyt małej liczby patroli Policji i Straży Miejskiej na Osiedlu Pilska-Raciborki, 

i brak działań prewencyjnych ze strony w/w organów na terenie Osiedla. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz wyraził zadowolenie z wystąpienia Przewodniczącego Osiedla 
i przekazania spraw nurtujących mieszkańców tej części miasta. Burmistrz zapowiedział podjęcie 
kroków w celu zwiększenia bezpieczeństwa w mieście i zwiększenia liczby patroli. Wyjaśnił też, że 
sprawa napowietrznych linii wysokiego napięcia nie leży w gestii władz miasta, ale Zakładu 
Energetycznego. Burmistrz wykazał też zrozumienie dla problemu dotyczącego oświetlenia, ale 
wyjaśnił istnienie zbyt wielu potrzeb w stosunku do możliwości budżetowych. Zapewnił jednak o woli 
współpracy władz miasta z Radą Osiedla stwierdzając, że działalność tej Rady powinna stać się 
wskazówką dla innych osiedli. 
 
 
Ad. 5 - Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i kanalizacji Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2007-
2010. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 
poinformował o pozytywnym jednogłośnym zaopiniowaniu  projektu uchwały przez Komisję. 
 
Roman Matuszak – skierował pytanie do Zarządu spółki PWiK dot. wykonania inwestycji ujętych 
w poz. 6 i poz. 13 planu. 
 
Beata Pszczoła-Bryńska Wiceprezes Zarządu PWiK wyjaśniła, że inwestycje polegają na 
przyłączeniu osiedla do nowej sieci kanalizacyjnej, ze względu na brak kanalizacji w tamtej części 
miasta. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji  w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za’ podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 
Planu Rozwoju i Modernizacji  Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących 
w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na 
lata 2007-2010”. 
 

Uchwała Nr VIII/56/07 
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Ad. 6 - Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie 
od dnia 01.05.2007r. do dnia 30.04.2008r. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i poprosił Zarząd PWiK 
o prezentację multimedialną.  
 
Po zakończeniu prezentacji  Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 
 
Jerzy Kania – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej poinformował, że Komisja 5 
głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski – wyraził wątpliwości co do zasadności zaplanowanych podwyżek cen za 
zużycie wody i odprowadzanie ścieków zauważając, że mieszkańcy nie stali się w ostatnim czasie 
bardziej zamożni, aby mogli łatwo podołać tym podwyżkom. Przestrzegł przed niezadowoleniem 
społecznym i złożył propozycję, aby zmniejszyć wskaźnik procentowy podwyżek. Zwrócił też uwagę 
na zbyt skąpe jego zdaniem materiały dostarczone przez spółkę. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz wyjaśnił, że wzrost ceny niewspółmiernie do inflacji wynika 
z sytuacji, w jakiej znalazła się spółka, i że w związku z tym nie da się skalkulować cen tylko o stopień 
inflacji. Poza tym rada nie ma wpływu na samą cenę, może jedynie podjąć uchwałę – czy miasto 
dopłaca do cen czy nie. 
 
Andrzej Wdowiak – Prezes Zarządu PWiK wyjaśnił, że materiały przedstawione przez spółkę 
wynikają z wymogów ustawowych, i że spółka nie może tego przedstawić w inny sposób. Wyjaśnił też, 
że to ustawa krok po kroku przeprowadza spółkę do ustalenia ceny. 
 
Andrzej Bratkowski stwierdził, że zabrakło informacji jaki jest stan finansowy spółki, ile wypracowano 
zysku lub jaką poniesiono stratę. jego zdaniem żadne większe inwestycje nie zostały przez spółkę 
zrealizowane. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz zapewnił, że inwestycje są realizowane przez spółkę przez cały 
czas na bieżąco. Przygotowywanie dokumentacji przetargowej to także element działalności 
inwestycyjnej. Odnośnie wyniku finansowego – spółka wykazała niewielką stratę. 
 
Andrzej Wdowiak – Prezes Zarządu PWiK poinformował, że inwestycje w 2006r. wyniosły 
2.700.000 zł, w trackie realizacji jest inwestycja za 1.700.000 zł. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 16 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2007r. do dnia 30.04.2008r. 
 

Uchwała Nr VIII/57/07 
 
 

Ad.7 Uchwała w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Stowarzyszenia Szczecinecka Lokalna 
Organizacja Turystyczna 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Szymon Kiedel – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki –poinformował 
o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. Przedstawił ponadto 
stanowisko Komisji, że tego typu organizacja turystyczna jest potrzebna dla miasta i regionu. 
Zapowiedział, że latem do Szczecinka ma przyjechać duża grupa sportowców, którzy już zgłaszają 
pytania o możliwości zakwaterowania, o placówki gastronomiczne, o oferty turystyczne naszego 
miasta. Powołanie takiej organizacji może usprawnić ruch turystyczny na naszym terenie. 
 
Wiesław Drewnowski – Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji – poinformował, że Komisja 3 
głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski - wyraził wątpliwości co do potrzeby powoływania takiej organizacji i obawę, że 
z tego względu zostanie zlikwidowany Klub Żeglarski. 
 
Szymon Kiedel – wyjaśnił, że Żeglarski Klub Sportowy ORLĘ nie może być przez samorząd 
zlikwidowany, i że jest to inny podmiot od Powiatowego Ośrodka Sportów Wodnych i Turystyki. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz poinformował, że likwidacji ma ulec POSWiT jako placówka 
oświatowa. Sama działalność nie zostanie zlikwidowana, a organizacja SZLOT ma poprawić jakość 
oferowanych usług: produkcja Kajków, baza usługowa, taksówki wodne itp. Do działań należy przy 
tym zachęcić restauratorów, właścicieli pubów, agroturystyki, sąsiednie gminy itp. Organizacja ma 
służyć rozwojowi a nie ograniczaniu działalności. Chodzi o zwiększenie liczby turystów 
odwiedzających nasze miasto i nasz region. 
 
Andrzej Bratkowski przedstawił pogląd, że placówka oświatowa to ośrodek o wieloletniej tradycji, 
pozytywnie się kojarzący. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz odpowiedział, że „placówka oświatowa” to tylko dwa słowa, same 
w sobie nie mające wartości. To konkretne działania stanowią wartość. Karta nauczyciela nie służy 
rozwojowi, a ze szkolnictwem ta placówka ma niewiele wspólnego. 
Ze stanowiskiem Burmistrza nie zgodził się radny Bratkowski. 
 
Janusz Rautszko zgłosił ubolewania, że klimat do tego typu zmian pojawił się w starostwie dopiero 
teraz. 
 
Andrzej Sochaj podniósł problem budowy obwodnicy, która jego zdaniem spowoduje omijanie 
Szczecinka przez turystów. 
 
Andrzej Jaszczur zapytał, czy szefem SZLOT ma być p. Sobów. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz odpowiedział, że jest rzecznikiem takiego rozwiązania, ale to 
Walne Zebranie organizacji podejmie w tej kwestii decyzję. Burmistrz przedstawił osiągnięcia Pana 
Sobowa w rozwoju działalności turystycznej i dodał, że jego doświadczenia w tej dziedzinie mogą być 
przydatne także w funkcjonowaniu SZLOT. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodniczący RM stwierdził, że jako radny rekomenduje podjęcie tej 
uchwały. Dodał też, że w sezonie letnim pracownicy placówek oświatowych idą na urlopy, a przecież 
właśnie w sezonie wakacyjnym  działalność turystyczna wymaga największego zaangażowania. 
W związku z zakończeniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

 
W głosowaniu jawnym rada 17 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” podjęła uchwałę w sprawie 
wyrażenia woli współtworzenia Stowarzyszenia Szczecinecka Lokalna Organizacja Turystyczna. 
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Uchwała nr VIII/58/07 
 
 

Ad. 8 - Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku 
 
Przewodniczący  RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 
poinformował o pozytywnym jednogłośnym zaopiniowaniu  projektu uchwały przez Komisję. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku. 
 

Uchwała Nr VIII/59/07 
 
 

Ad.9 - Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości zabudowanej 
stanowiącej własność osoby fizycznej. 
 
Przewodniczący  RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzy dyskusję. 
 
Andrzej Bratkowski – wyraził zadowolenie, że zamek „wraca” do miasta, choć poprzednio miał 
wątpliwości co do słuszności takiego rozwiązania. Zapytał zarazem o plany dotyczące wykorzystania 
tego obiektu, wskazując na jego zły stan techniczny.  
 
Andrzej Jaszczur zgłosił wątpliwości co do wynegocjowanej ceny 1.300.000 zł, jego zdaniem zbyt 
wysokiej pomimo, iż nie zna wartości rynkowych tego typu obiektów. Przypomniał, że 10 lat temu 
zamek został sprzedany za 300 tys. zł przy wycenie na 600 tys. zł, i że nabywca nie chciał wcześniej 
zamku odsprzedać. Radny zapytał też, czy nie ma zapisów hipotecznych. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz potwierdził, że trzeba będzie przystąpić do zabezpieczenia obiektu i prac 
remontowych, i że jest opracowywana koncepcja przeznaczenia zamku. Są duże pieniądze z UE na 
odrestaurowanie dziedzictwa kultury  Wiceburmistrz zwrócił uwagę, że kwota 1.300.000zł za zamek 
nie jest wysoko w porównaniu np. z ostatnio sprzedanym za 400 tys. zł małym lokalem „Półczarna”. 
Odnośnie obciążeń Wiceburmistrz wyjaśnił, że hipoteka zamku jest wolna i nigdy nie była obciążona. 
 
Roman Matuszak Wiceprzewodniczący RM zgłosił uwagę odnośnie omawianej uchwały i zarazem 
uchwały następnej, dotyczącej nabycia od STO sali gimnastycznej stwierdzając, że rada nie musi 
a jedynie może podjąć takie uchwały, czyli że decyzja w tych kwestiach należy wyłącznie do radnych. 
Zdaniem Wiceprzewodniczącego RM te dwie inwestycje obciążą przyszłoroczny budżet miasta kwotą 
ok. 10 mln zł. Przypomniał o zagrożeniach związanych z realizowaniem projektu unijnego przez PWiK 
i zapytał, czy w takiej sytuacji miasto nie powinno zacząć oszczędzać. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz przyznał, że nie zgadza się z szacunkową wartością obiektu 
ustaloną przez biegłego, ale jednocześnie wyraził przekonanie, że cena nie jest wysoka. Burmistrz 
powołał się na wolę mieszkańców, by ulegający dewastacji zamek miasto odzyskało i uratowało. 
Wyjaśnił, że wokół zamku jest działka, sama  w sobie warta tych pieniędzy. Burmistrz zastrzegł, ze 
najważniejsze jest aby do tego obiektu nie dopłacać. Przedstawił pomysł utworzenia w zamku centrum 
konferencyjnego, ale dodał, że mieszkańcy także powinni włączyć się w szukanie pomysłów na 
wykorzystanie zamku. 
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Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej poinformował, że Komisja 3 
głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Andrzej Bratkowski stwierdził, że po wyjaśnieniach Burmistrza wycofuje swoje wcześniejsze 
zastrzeżenia co do planu wykorzystania zamku. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 12 głosami „za” przy 6 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 
w sprawie  nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 
osoby fizycznej. 
 

Uchwała Nr VIII/60/07 
 
 

Ad.10 - Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 
niezabudowanych stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 
Przewodniczący  RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył  dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej poinformował, że Komisja 5 
głosami „za”  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia 
w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 

Uchwała Nr  VIII/61/07 
 
 

Ad.11 - Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 
 
Przewodniczący  RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył  dyskusję. 
 
Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej poinformował, że Komisja 5 
głosami „za”  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
 

Uchwała Nr VIII/62/07 
 

Ad.12 - Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości 
zabudowanej będącej w użytkowaniu wieczystym Społecznego Towarzystwa Oświatowego 
Samodzielnego Koła Terenowego Nr 47 w Szczecinku. 
 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Szymon Kiedel – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki –poinformował 
o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. Dodał, że hala ta jest 
potrzebna dla miasta i że na jej remont są już przeznaczone pieniądze w budżecie tegorocznym. 
 
Andrzej Bratkowski ironizował, że szkoda, iż uchwała nie idzie dalej i miasto nie przejmuje także 
budynku szkoły społecznej. Zgłosił wątpliwości – czy proponowane w projekcie uchwały rozwiązanie 
nie jest realizacją prywatnych ambicji  Przewodniczącego RM – właściciela tej prywatnej szkoły oraz 
Burmistrza – jednego z inicjatorów uruchomienia tej placówki. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejsko wyjaśnił, że nie jest właścicielem szkoły, tylko jej 
dyrektorem, oraz że szkoła nie jest prywatna, tylko społeczna. Wyjaśnił także, że dzięki 
proponowanemu rozwiązaniu z hali sportowej korzystać będą mogli wszyscy mieszkańcy.  
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz zadał też pytanie retoryczne, czy dlatego, że któryś z radnych 
pracuje w którejś ze szkół, miasto nie powinno w tych szkołach nic robić. Przewodniczący RM dodał, 
że szkoła zainwestowała dużo pieniędzy w oddawany obiekt, a teraz przekazuje go miastu 
nieodpłatnie. Wyjaśnił, że aby utrzymać taką halę, szkoła musi ją wynajmować i pobierać opłaty za 
korzystanie z niej. Po przejęciu hali przez miasto będzie ona dostępna nieodpłatnie dla wszystkich 
mieszkańców. Ewentualne dodatkowe dochody z hali będą trafiać do kasy OSiR-u. Przewodniczący 
przypomniał także, że przez wiele lat szkoła uzyskuje bardzo dobre wyniki nauczania. 
 
Roman Matuszak Wiceprzewodniczący RM wyraził nadzieję, że Burmistrz będzie traktował równo 
szkoły i gimnazja prowadzone przez miasto.  
 
Daniel Rak Wiceburmistrz wyjaśnił, że chodzi o zarządzanie miastem jak firmą. Za pieniądze 
przeznaczone na remont hali miasto nie wybudowałoby nowego obiektu, dlatego warto ją przejąć 
i mieć dobrze funkcjonującą salę. Wiceburmistrz potwierdził, że ambitnym planem władzy 
wykonawczej miasta jest, aby na terenie Szczecinka baza sportowa była na jak najwyższym poziomie. 
Potwierdził, że to były plany wyborcze i że teraz są one realizowane. 
 
Andrzej Bratkowski – zapewnił, że nie jest przeciwko szkole społecznej. Problemem - zdaniem 
radnego- jest  przejęcie obiektu wymagającego remontu. 
 
Kazimierz Lis – każda pomoc miasta w rozwoju placówek sportowych zasługuje na poparcie. 
 
Małgorzata Bała- Wiceprzewodnicząca RM zwróciła uwagę, że przejmowany obiekt nie jest 
budynkiem zaniedbanym, ponieważ STO już wykonało w nim wiele remontów, położyło np. całkowicie 
nowy dach. 
 
Marek Ogrodziński – podkreślił korzyści płynące dla najmłodszych mieszkańców Szczecinka 
z inwestowania przez miasto w rozwój bazy sportowej. 
 
Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej  dodał, że hala sportowa przy 
STO dobrze wkomponuje się w geografię rozmieszczenia  placówek sportowych w mieście. Dla 
mieszkańców tej części Szczecinka do hali przy ul. Jasnej jest dość daleko.  Przewodniczący Jerzy 
Kania poinformował też, że Komisja 3 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 15 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 
w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości zabudowanej będącej 
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w użytkowaniu wieczystym Społecznego Towarzystwa Oświatowego Samodzielnego Koła 
Terenowego Nr 47 w Szczecinku. 
Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
 

Uchwała Nr VIII/63/07 
 

O godz. 11:05 Przewodniczący RM zarządził przerwę do godz. 11:35. 
 
Obrady wznowiono po przerwie o godz.11:35 
 
 
Ad.13 - Uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla 
miasta Szczecinek” za lata 2004-2006. 
 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodniczący RM przedstawił projekt uchwały i otworzył  dyskusję. 
 
Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 
poinformował o pozytywnym jednogłośnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Szymon Kiedel – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki –poinformował 
o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 glosami „za” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania 
„Programu Ochrony Środowiska dla miasta Szczecinek” za lata 2004-2006. 
 

Uchwała Nr VIII/64/07 
 

 
Ad.14 - Uchwała w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do 
dokonywania czynności z zakresu podróży służbowych w stosunku do Przewodniczącego 
Rady Miasta Szczecinek. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i poprosił o zgłaszanie 
kandydatur. 
 
Bogumił Kłyk Przewodniczący Klubu Radnych PO RP zgłosił w imieniu Klubu kandydaturę 
Małgorzaty Bała. Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko wpierw przystąpił do głosowania nad kandydaturą 
Małgorzaty Bała. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” poparła kandydaturę Małgorzaty Bała. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejsko przystąpił do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania czynności z zakresu podróży 
służbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 
Rada wyznaczyła Wiceprzewodniczącą RM Małgorzatę Bała. 
 
 

Uchwała Nr VIII/65/07 
 
Ad.15 - Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość dodatków, 
szczegółowy sposób wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 
nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Szczecinek 
w roku 2007. 
 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Szymon Kiedel – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki –poinformował 
o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Regulaminu 
określającego wysokość dodatków, szczegółowy sposób wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Szczecinek 
w roku 2007. 
 

Uchwała Nr VIII/66/07 
 
 
Ad.16 - Uchwała w sprawie zmiany Statutu Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku. 

 
Przewodniczący  RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Szymon Kiedel – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki –poinformował 
o jednogłośnym pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez Komisję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 

 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu 
Szczecineckiego Ośrodka Kultury w Szczecinku. 
 

Uchwała Nr VIII/67/07 
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Ad.17 - Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VI/42/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 
lutego 2007r. w sprawie programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt domowych na 
terenie miasta Szczecinka. 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 18 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VI/42/07 
Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 lutego 2007r. w sprawie programu przeciwdziałania bezdomności 
zwierząt domowych na terenie miasta Szczecinka. 
 

Uchwała Nr VIII/68/07 
 
 
Ad.18 - Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 
 

Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 17 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany Regulaminu Rady 
Osiedla Pilska-Raciborki. 
Podczas głosowania na sali nieobecny był radny Andrzej Jaszczur. 
 

Uchwała Nr VIII/69/07 
 
 
Ad.19 - Uchwała w sprawie złożenia oświadczenia lustracyjnego. 
 
 
Przewodniczący RM Wiesław Suchowiejko przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodniczący Komisji Prawa i Legislacji poinformował, że Komisja 6 
głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Andrzej Bratkowski podtrzymał swoje poprzednie zastrzeżenie i zgłosił całkowite votum separatum 
oraz oświadczył, że nie będzie brał udziału w głosowaniu, i że do takiej postawy zachęca pozostałych 
radnych. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący RM przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym rada 16 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie złożenia oświadczenia 
lustracyjnego. 
W głosowaniu nie brał udziału radny Andrzej Bratkowski. Podczas głosowania na sali nieobecny był 
radny Andrzej Jaszczur. 
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Uchwała Nr VIII/70/07 
 
 
Ad.20 - Sprawozdanie Burmistrza. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- przypomniał, że radni otrzymali sprawozdanie na 
piśmie. Z uwagi na brak pytań Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu obrad. 
 
 
Ad. 21 - Informacja Przewodniczącego RM. 
 
Wiesław Suchowiejko-Przewodniczący RM- poinformował radnych o szkoleniu przewidzianym na 
19.05.2007r. w UM, zaprosił wszystkich na spotkanie modlitewne w dniu 02.04.2007r. w rocznicę 
śmierci papieża Jana Pawła II oraz przedstawił informację o działalności Przewodniczącego w okresie 
od 24 lutego do 28 marca 2007r. 
 
W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 
1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Szczecinek za 2006r i Sprawozdanie MOPS za rok 

2006 - sprawozdania zostały wraz z materiałami na sesję dostarczone radnym, 
2. dwa listy otwarte w sprawie wypowiedzenia umowy o pracę dr Michałowi Tabiszewskiemu: list dr 

Anny Krzemińskiej z Połczyna Zdroju i list Oddziału Powiatowego Stronnictwa „Liga Polskich 
Rodzin”, 

3. list otwarty Pana Tadeusza Żukowskiego zam. przy ul.Kasztanowej 26 o zbadanie prawidłowości 
wykonania inwestycji w końcowym odcinku ul.Kasztanowej. List jest adresowany do Rady Miasta 
i do Komisji Rewizyjnej. Sprawą zajmie się Komisja Rewizyjna w porozumieniu z Radą Osiedla 
„Pilska-Raciborki”, 

4. Wojewody Zachodniopomorskiego o zweryfikowanie uchwalonych w 2007r. regulaminów 
wynagradzania  nauczycieli pod kątem ich zgodności z przepisami Karty Nauczyciela oraz 
podjęcie stosownych działań w przypadku stwierdzenia ewentualnych nieprawidłowości. Pismo 
skierowałem do Zakładu Budżetowego Szkół i Przedszkoli, 

5. Wojewody Zachodniopomorskiego o przesłanie wykazu radnych urodzonych przed dniem 
1 sierpnia 1972 r., na których ciąży obowiązek złożenia  oświadczenia  dot. pracy lub służby 
w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dn. 22 lipca 
1944 r. do dn. 31 lipca 1990 r. Wykaz taki został przesłałny poprzez Referat Organizacyjny 
Urzędu, 

6. Zalecenia pokontrolne  RIO W Szczecinie, z kontroli kompleksowej dot. gospodarki finansowej 
Miasta Szczecinek przeprowadzonej w dniach 27.11.2006 r. – 19.01.2007 r.      

7. W sprawie przydziału mieszkań wpłynęło 14 wniosków, które zostały skierowane do Komisji 
Problemów Społecznych, 

8. Na wniosek Burmistrza w dniu 19 marca 2007r. została zwołana sesja w trybie nadzwyczajnym, 
na której rada podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia nowych osób do reprezentowania Miasta 
Szczecinek w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu „Pomerania” 

Przewodniczący RM poinformował ponadto o wyjeździe służbowym do Bergen op Zoom w Holandii 
w dniach od 14 do 17.03.2007 r.  
 
 
Ad.22 - Wnioski i zapytania radnych. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM  udzielił głosu radnym. 
 
Andrzej Bratkowski powołał się na datę 28 lutego jako rocznicę wyzwolenia Szczecinka i podniósł, 
że po raz pierwszy w tym roku nie odbyły się żadne uroczystości upamiętniające tamte dni. Zdaniem 
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radnego to przejaw braku wrażliwości oraz polityczny i dydaktyczny błąd. Zaproponował, by chwilą 
ciszy oddać hołd poległym żołnierzom. 
Radny Andrzej Bratkowski powstał a wraz z nim kilka osób zebranych na sali. 
 
Po chwili ciszy  
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM  przypomniał, że od kilku lat zmierza się do 
zakończenia nieporozumienia co do znaczenia daty 28 lutego – czy było to „wyzwolenie”, czy 
„zdobycie” miasta. Zdaniem Przewodniczącego RM bardziej pasowałoby określenie „zajęcie” miasta, 
a chęć powrotu do obchodów tego dnia to nieuctwo albo przyzwyczajenie  do rytuału. Jeśli już miałoby 
się obchodzić ten dzień, to z daleka. Przewodniczący RM zgadza się, że była to tragedia dla miasta 
i jego mieszkańców - Niemców, jednakże my nie mamy tu czego obchodzić. 
 
Andrzej Bratkowski stwierdził, że nie spodziewał się, iż jego wypowiedź i propozycja wywołają taką 
dyskusję. Przypomniał, że na szczecineckim cmentarzu jest mogiła 5 tys. żołnierzy koalicji 
antyhitlerowskiej, że wyzwolono wówczas tysiące jeńców.  Jego zdaniem dla Niemców to też było 
wyzwolenie od nazizmu.  
 
Janusz Rautszko odnosząc się do uwag radnego Bratkowskiego zwrócił uwagę, że wyznaczanie 
terminów własnej zadumy należy pozostawić każdemu człowiekowi według jego uznania. 
 
Andrzej Sochaj uznał, że nie można twierdzić, iż data 28 lutego była w tym roku niezauważona. 
W szkołach była możliwość uczczenia tego, że od 60 lat możemy mieszkać w Szczecinku. Stwierdził 
też, że do końca nie da się tej daty nie pamiętać, ponieważ w Szczecinku jedna z głównych ulic nosi 
nazwę 28 Lutego. 
 
Dyskusja dotycząca daty 28 lutego została wyczerpana. 
 
Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki w imieniu Komisji 
zgłosił wniosek o poszukanie w tegorocznym budżecie miasta środków na zainstalowanie monitoringu 
w Gimnazjum nr 1 oraz o zabezpieczenie w budżecie przyszłorocznym środków na monitoring 
w pozostałych dwóch gimnazjach publicznych. 
 
Bogumił Kłyk jako pedagog w Gimnazjum  nr 1 potwierdził potrzebę zainstalowania monitoringu w tej 
szkole  podkreślając jednak, że w placówce tej nie występują istotne problemy z przemocą między 
uczniami, chodzi raczej o przejawy wandalizmu i niszczenia mienia. 
 
Andrzej Bratkowski wyraził stanowisko, że monitoring może pomóc ale nie zlikwiduje problemu. 
Jego zdaniem skuteczniejszym rozwiązaniem jest pomysł Burmistrza na zwiększenie liczby 
gimnazjów, ponieważ problemy wynikają ze zbyt dużego grupowania uczniów w jednej szkole. 
Radny zwrócił się następnie z pytaniem do Burmistrza, na jakim etapie realizacji są ustalenia z firmą 
KRONOSPAN odnośnie inwestycji zmniejszających uciążliwość tego zakładu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz zaproponował radzie wspólne wybranie się do KRONOSPANU, 
ponieważ nie chce występować w roli obrońcy tej firmy. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM wracając do tematu monitoringu poinformował, że 
w Bergen op Zoom w Holandii szkoła liczy ponad 2 tys. uczniów i problem rozwiązano dzięki 
monitoringowi wewnętrznemu. 
 
Ryszard Kabat przypomniał, że rada już wcześniej wyraziła chęć wybrania się do KRONOSPANU. 
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Janusz Rautszko poinformował, że w planie pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 
jest wizyta w tym zakładzie, i zobowiązał się do ustalenia z zarządem firmy daty wizyty rady miasta 
w KRONOSPANIE.  
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM w imieniu rady przyjął propozycję radnego Rautszko. 
 
Andrzej Jaszczur  zapytał czy prawdą jest, że ZGM reaktywował brygadę remontowo-budowlaną, 
a jeśli tak to z jakich względów. Zapytał też o termin wyznaczenia parkingu przy Placu Kamińskiego. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz odpowiedział, że parking już jest oznaczony i funkcjonuje. Przyznał, że po 
to, by parking był bardziej widoczny, dodatkowo można by odgrodzić go np. gazonami kwiatowymi. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz wyjaśnił, że zatrudnienie przez ZGM brygady remontowej nie jest 
jej reaktywowaniem, a utworzeniem całkowicie nowej formy. Rynek usług jest duży a koszty zlecania 
robót znaczne. Własna brygada remontowa jest korzystniejsza ze względów ekonomicznych. Poza 
tym to wewnętrzna sprawa spółki. 
 
Andrzej Sochaj zapytał, czy wiadomo już kto wpuścił ścieki do jeziora. Zdarzenie to opisywała 
ostatnio lokalna prasa. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz odpowiedział, że Policja prowadzi dochodzenie i że sprawca nie jest 
jeszcze znany. 
 
Więcej wniosków i pytań nie zgłoszono. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz złożył radnym i zaproszonym gościom życzenia świąteczne. 
 
Do życzeń przyłączył się także Przewodniczący RM. 
 
Wiesław Suchowiejko- Przewodniczący RM- z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął 
sesję. 
 
Obrady zakończono o godz. 12:30. 
 
 
Protokołował:                                                                Przewodniczący Rady Miasta 
 
Dariusz Krupski                                                               mgr Wiesław Suchowiejko 
 


